
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 5/5 1952 på Stadion;
närvarande: Larson, Nordlund, Rinman, Dunér, Norén, Liliequist.

§ 1. Sammanträdet Öppnades av Larson, som begärde protokollföre
dragning från sammanträdena den 10/3, 11/3, 17/3, 21/4 och 
28/4. Protokollen godkändes i befintligt skick.

§ 2. Ordföranden redogjorde för sin kontakt med arkitekterna Upp
ling och Fylking, vilka vidhållit sina krav på ersättning men 
förklarat sig villiga lämna föreningen anstånd. Beslöts under
söka i vad man underlåtenhet från arkitekternas sida fördyrat 
backbygget och att av advokat Winnberg begära en komplett 
rapport om dennes undersökning av byggkostnaderna.

§ 3. Ordföranden lämnade en redogörelse för sina underhandlingar
med fotbollssektionens styrelse om frikorten till Råsunda. 
Det hade meddelats att fotbollsstyrelsen ej kunde avstå något 
kort utöver de som redan lämnats till ÖS. Beslöts att det på 
Liliequist utställda kortet skulle överföras på Dunér för 
innevarande år.

§ 4. Antecknades att Hellborg vid kommande sammanträde skulle till
frågas om resultatet av protesten hos Riksidrottsnämnden i 
fråga om brottningsserien och en okvalificerad deltagare fr. Ares.

§ 5. En promemoria från B. Sandberg i utredningskommittén för skid
tvisten föredrogs. Beslöts att den skulle handläggas av Över
styrelsens utredningsdetalj,

§ 6. Brev av den 23/4 från Idrottsstyrelsen om ett ev. kontrakts
förhållande mellan IS och Djurgårdens ekonomiska förening u.p.a. 
föredrogs. Ordföranden skulle göra undersökning.

§ 7. Av idrottsdir. M. Magnusson begärda uppgifter i samband med
Djurgårdens ansökan om ett lån skulle genom skattmästaren Rin
man framskaffas och tillställas vederbörande.

§ 8. Möte med sektionsstyrelserna fastställdes preliminärt till 26/5.

§ 9. Skattmästaren lämnade div. upplysningar om bordtennissektionens
ekonomiska situation och slog fast att utgifterna ökat betydligt 
sedan året innan. Beslöts att kalla sektionsstyrelsen till sam
manträde med ÖS den 12/5.

§ 10. På förslag av sekreteraren beslöts att den under arbete varande 
jubileumstidningen skulle tillställas alla de medlemmar kost
nadsfritt, som erlagt årsavgift. Beslöts att såsom postgiro
konto hos Postgirokontoret ansöka att få överfört det konto, 
som finnes för Djurgårdens friluftsgård och att Liliequist och 
Rinman skulle ha rätt att teckna detta konto.

§ 11. Diskuterades den sedan år 1951 infrusna vårmiddagen för ÖS och
dess damer. Uppdrogs åt Norén m.fl. att göra en undersökning 
om lämplig dag, lämplig mat och lämplig lokal för vårmiddagens 
ev. genomförande före sommarsemestrarna.

§ 13. Avslutades sammanträdet.


